



Gift & The Moonbeams – Gift's Sounds

Gift Musarurwa: Vocals, Guitar & Blues Harp
 Michal Karbowski: Guitar, Backing Vocal
 Iwona Karbowska: Backing Vocals, Percussion
 Ju Ghan: Up-Right Bass Guitar

Brandneues Album des Blues- und Jazzmusikers GIFT MUSARURWA mit neuer Band auf RHYTHM BOMB. GIFT MUSARURWA, jüngerer Bruder des aus Simbabwe stammenden Jazzmusikers AUGUST MUSARURWA, der den weltweit bekannten und von vielen Künstlern (u.a. PAUL ANKA, BILL HALEY, HERB ALPERT, LOUIS ARMSTRONG) reinterpretierten Klassiker 'Skokiaan' schrieb, brachte sich schon als 12-jähriger das Klavierspielen bei und gründete bereits 1967 seine erste Band SCORPIO BROTHER. Er trat mit Musikern wie JETHRO SHASHA, ELISHA JOSAMU oder CHRIS CHABUKA auf und spielte in Bands wie THE SMILING LIZARDS, der BUTTERFLY BLUES BAND oder dem Duo KLAUS AND GIFT. Heute in Nürnberg ansässig, hat der Musikveteran mit seiner neuen Bandbesetzung THE MOONBEAMS im Münchener 50 s VintageStudio MOONSHINE RECORDS zwölf Songs eingespielt, die nicht zuletzt wegen der authentischen Klangfarbe überzeugen. Songs wie 'Mary Ann', 'Mapuleni Chikashana', 'Poor Boy' oder 'Shahuri Ya Pombe' sind zwischen klassischem Blues, Folk-Blues und Rhythm n Blues geerdet, atmen aber auch einen Hauch von Ragtime und World Music.

Tracklist:

1. Whats The Matter With The Mill	7. Shaaman
2. Mary Ann	8. Love In Vain
3. Poor Boy	9. You've changed your ways and Thinking
4. Butsu Yangu Yapera Hiri	10. Moonbeams
5. Kindly Treat Me	11. Shahuri Ya Pombe
6. Mapuleni Chikashana	12. Maggie



EAN

BROKENSILENCE 20018



RELEASE NR.: RBR-5846
 LABEL: Rhythm Bomb Records
 GENRE: Blues
 TRACKS: 12
 FORMAT: CD jewelcase

This is the brand new record of wellknown Blues- und Jazzmusician GIFT MUSARURWA on RHYTHM BOMB. GIFT MUSARURWA is the younger brother of Jazzmusician AUGUST MUSARURWA from Simbabwe, who wrote the hit 'Skokiaan' which was recorded by PAUL ANKA, BILL HALEY, HERB ALPERT, LOUIS ARMSTRONG and many others. GIFT is a natural talent and started in age of 12 playing piano. In 1967 his first band band SCORPIO BROTHER was formed. He shar the stage with musicians like JETHRO SHASHA, ELISHA JOSAMU or CHRIS CHABUKA and played in bands like THE SMILING LIZARDS, BUTTERFLY BLUES BAND aswell as in duos like KLAUS AND GIFT. Today GIFT lives in NUERNBERG, Germany.. His new band the THE MOONBEAMS backed him up on these recordings that have been cut at MOONSHINE RECORDS in Munich. Twelve songs, most of them written by GIFT, show the talent as singer aswell as songwriter. Songs like 'Mary Ann', 'Mapuleni Chikashana', 'Poor Boy' or 'Shahuri Ya Pombe' are a mix between classic down to earth Blues, Folk-Blues and Rhythm n Blues with some spice influence from Ragtime and World Music.